

Announcement of “Special Registration Time Slot” according to
Information on Sales Arrangements No. 4 for eResidence issued on 19 January 2021
 (“Sales Arrangements No. 4”)

根據 2021 年 1 月 19 日煥然懿居之銷售安排資料第 4 號
(下稱「銷售安排第 4 號」) 的「特別登記時段」之公布

| Special Registration Time Slot 特別登記時段 | Priority Number of Eligible Applicant with Special Registration Time Slot assigned 獲編配特別登記時段的合資格申請人的優先次序編號 | Registration Venue 登記地點 |
|---|---|--|
| 9:30 a.m. - 9:40 a.m., 10 February 2021 2021 年 2 月 10 日, 上午 9 時 30 分至 上午 9 時 40 分 | 371 | Shops 109-110, 1/F, Park Summit, 88 Beech Street, Tai Kok Tsui, Kowloon 九龍大角咀欖樹街 88 號奧柏·御峯 1 樓 109-110 號舖 |

Notes 備註：

1. The above-mentioned Eligible Applicant and all the Adult Family Members (if applicable) with Special Registration Time Slot assigned must bring along the documents mentioned in Paragraph 9.2 of Sales Arrangements No. 4 to the Registration Venue during the Special Registration Time Slot for registration, statutory declaration and selection and purchase of the specified residential property(ies) still available for selection at that time according to the procedures described in Paragraph 11 of Sales Arrangements No. 4.

上述合資格申請人及其所有成年家庭成員(如適用)須於特別登記時段攜同銷售安排第 4 號第 9.2 段所述文件到達登記地點進行登記、辦理法定聲明及依照銷售安排第 4 號第 11 段所述程序揀選及購買當時仍可揀選的指明住宅物業。

Date of Issue (發出日期): 08/02/2021